
ŠTEPANJSKO NASELJE
Začasni svet OŠ Karla Destovni-

ka-Kajuha je organiziral v dneh 14.,
15., 16., in 17. junija predhodno vpi-
sovanje učencev za šolsko leto
1976—77 v vse razrede in v
oddelke podaljšanega bivanja. Vpis
je zajemal vse šoloobvezne otroke iz
šolskega okoliša, tj. Štepanjsko na-
selje, Fužine, Hrušica, Bizovik,
Gmajna in vzhodni del Kajuhove
ceste — od mostu čez Ljubljanico do
Litijske ceste.

Po doslej zbranih podatkih bo
novo šolo obiskovalo prek 600 učen-
cev, podružnično šolo v Hrušici pa
okrog 120. Zlasti velik interes je bil
za oddelke podaljšanega bivanja, saj
se je samo v prvi razred prijavilo prek
80 otrok. Ti podatki pa niso končani,
saj je računati z novimi naselitvami
in ugotovitvijo, da mnogo staršev
svojih otrok še ni priglasilo v novo
šolo. Po nepopolni oceni začasnega
sveta bo število učencev v začetku
šolskega leta od 900 do 1000.

Začasni svet se je zato odločil, da
bo v dneh od 20. do 25. avgusta po-
novil vpis, ki bo tedaj že v prostorih
nove šole. Gradbena dela so bila do
roka, tj. do 15. junija letos končana
in gre za to vse priznanje izvajalcu
Gradbenemu podjetju OBNOVA iz
Ljubljane. Sedaj potekajo le še fi-
nalna dela, opremljanje in ureditev
okolice šole. Objektivno lahko raču-
namo, da bo do otvoritve šole konec
avgusta oziroma v začetku šolskega
leta vse nared.

Na skupni seji zbora delegatov,
sveta KS in temeljne delegacije za
zbor KS skupščine občine so 10. ju-
nija govorili o vpisu posojila za ceste,
o predlogu družbenega dogovora o
temeljih družbenega načrta občine
za srednjeročno obdobje 76—80, o
zbiranju pomoči za Posočje in o kra-
jevni problematiki. Sprejeli so vrsto
tehtnih sklepov, ki obvezujejo vse
družbene sile v krajevni skupnosti,
da se vključijo v njifi uresničevanje.

Predsedstvo krajevne konference
SZDL je na junijski seji razpravljalo
o samoprispevku in izvedbi referen-
duma, o osnutku zakona o združe-
nem delu, o preobrazbi srednjega
šolstva v usmerjeno izobraževanje, o
ustanovitvi SIS za komunalno go-
spodarstvo in požarno varnost, o ak-
ciji za vpis posojila za ceste v SR Slo-
veniji in o tekočih nalogah sociali-
stične zveze.

Člani predsedstva so se v razpravi
zavzeli za to, da velja v vse razprave
o omenjenih vprašanjih pritegniti
čimveč krajanov. Zlasti pomembne
bodo razprave o novera samopri-
spevku, s katerim bi Štepanjsko na-
selje pridobilo še eno šolo in vrtec.
Glede na to, da je Štepanjsko naselje
novonaseljena soseska, bo treba te-
meljito pripraviti vsa tehnična in or-
ganizacijska opravila v zvezi z obli-
kovanjem volilnih enot in določitvi
volišč ter seveda zagotoviti udeležbo
občanov na referendumu za novi sa-
moprispevek.

V razpravi o osnutku zakona o
združenem delu in preobrazbi sredn-
jega šolstva so člani predsedstva me-
nili, da bodo morale krajevne skup-
nosti in družbenopolitične organiza-
cije svoje organizacijske in vsebinske
oblike delovanja prilagoditi določi-
lom, ki jih vsebuje osnutek zakona o
združenem delu.

Prva ttgovina v Štepanjskem naselju - Sedaj Štepanjci za sUo
rešujejo preskrbo improvizirano s kioski kmalu pa bc odprta nova
sodobna samopstrežnica NAME. (Foto: ŠG)

Predsedstvo KK SZDL je dalo
tudi vso podporo preobrazbi sredn-
jega šolstva, ustanovitvi -komunatae
in požarne skupnosti ter se zavzelo za
to, da bi čimveč krajanov vpisalo pri-
spevek za modemizacijo cest v SR
Sloveniji.

Med nalogami socialistične zveze
so pomembne zlasti tiste, ki se nana-
šajo na organiziranje uličnih in hišnih
odborov SZDL. Po sklepu predsed-
stva bo potrebno do konca leta usla-
noviti v vseh ulicah, dveh ali več sku-
paj, ulične odbore SZDL, v stolpni-
cah pa hišne odbore SZDL. Po usta-
novitvi uličnih in hišnih odborov
SZDL pa bo treba oblikovati tudi
krajevno konferenco in predsedstvo
SZDL po delegatskih načelih, ki vel-
jajo v SZDL.
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